



شركة أسمنت الخليج ش.م.ع

Gulf Cement Company P.S.C

شركة مساهمة عامة
Public Shareholding Company

سجل تجاري رقم 2202 Commercial Reg. No.

صناعة الإسمنت
Clean Industry - Sustainable Environment

Date: 08 July 2018

Ref: IR/839/2018

Mr. Saif Sayeh Al Mansouri
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange

Subject: Transferring Shares from/to the Boursa Kuwait

Greetings,

Subject to the article No. 2-2-2 of Listing rules (Model Twelve) of Executive Bylaws Amendments Concerning the listing shares of non-Kuwaiti companies in the Boursa that "the minimum number of shares to be traded through the stock exchange shall not be less than 10% Of the total issued shares of the capital

And with reference to the above subject and further to our letter reference No. (IR/1603/2017) on 17 December 2017 concerning the suspension of the transfer of shares to the Boursa in accordance with the previous instructions issued by the Boursa Kuwait of Kuwait to enforce the listing rules in the Boursa.

Therefore, we will resume the transfer of shares among the listed markets (Boursa Kuwait and Abu Dhabi Stock Exchange) in accordance with the legal amendments that have been made and to the shareholder's benefit.

Best Regards,



أحمد عبد الله علي الأعماش
العضو المنتدب
Ahmed Abdullah Ali Al Amash
Managing Director

المحترمين

نسخة إلى السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع

P.O. Box : 5295, Ras Al Khaimah
United Arab Emirates

Phone : +971 7 2668222
Fax : +971 7 2668288 / 2668038
E-mail : info@gulfcement.ae
Website : www.gulfcement.ae



ISO 9001 : 2008 & ISO 14001 : 2004 CERTIFIED
رأس المال المصرح به والمدفوع : 821,096,820 درهم الإمارات
Authorised and paid up capital : AED 821,096,820

ص.ب : 5295 - رأس الخيمة
الإمارات العربية المتحدة

هاتف : +971 7 2668222
فاكس : +971 7 2668288 / 2668038
البريد الإلكتروني : info@gulfcement.ae
الموقع على الإنترنت : www.gulfcement.ae

التاريخ : 08 يوليو 2018
الإشارة : IR/839/2018

السيد / سيف صياح المنصوري
رئيس أول إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

الموضوع : تحويل الأسهم من / وإلى بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد ،،،

بالإشارة إلى تعديلات اللائحة التنفيذية من الكتاب الثاني عشر - المادة المتعلقة بإدراج أسهم الشركات غير الكويتية في البورصة التي نصت الفقرة 2-2-2 منها على أنه " يجب ألا يقل الحد الأدنى من الأسهم المراد تداولها من خلال البورصة للشركة غير الكويتية طالبة الإدراج عن 10 % من إجمالي الأسهم المصدرة من رأس المال.

وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإحافاً لكتابنا مرجع رقم (1603 /2017) المؤرخ في 17 ديسمبر 2017 بشأن تعليق تحويل الأسهم إلى بورصة الكويت وفق التعليمات السابقة التي أصدرتها هيئة أسواق المال بدولة الكويت لإنفاذ قواعد الإدراج بالبورصة.

لذا فإننا سنقوم باستئناف عمليات تحويل الأسهم بين الأسواق المدرجة أسهمها فيها (بورصة الكويت وسوق أبوظبي للأوراق المالية) تنفيذاً للتعديلات القانونية التي تمت وتحقيقاً لمصلحة المساهمين الكرام.

وتفضلوا بقبول وافر الإحترام ،،،